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Prijedlog 
 
 
 

ZAPISNIK 
sa XII śednice Upravnog odbora 
Inženjerske komore Crne Gore 

 
 
Śednica je održana decembra 14. 2010. godine, u prostorijama 
Inženjerske komore Crne Gore sa početkom u 19.30 časova. 
 
Śednici su prisustvovali:  

− Arh. Ljubo Dušanov Stjepčević – preśednik 
− Mr Boris Ilijanić, dipl.inž.arh. - član 
− Prof. dr Miloš Knežević, dipl.inž.građ.- član  
− Dr Željka Radovanović, dipl.inž.građ. - član  
− Ratko Vujović, dipl.inž.el. – član 
− Prof.dr Miodrag Bulatović, dipl.inž.maš. - član 
− Mr Milojica Zindović, dipl.inž.maš. – član 
− Dr Mijomir Bošnjak, dipl.inž.znr. – član 
− Svetislav Popović, generalni sekretar. 

 
Opravdano odsutni: prof.dr Branislav Glavatović, dipl.inž.geol. i Pero 
Vukčević, dipl.inž.arh. 
 
Odsutan: Rade Đuričković, dipl.inž.el. 
 
Na poziv preśednika Komore, Śednici su prisustvovali preśednik 
Skupštine Komore prof. dr Radenko Pejović, dipl.inž.građ. i preśednik 
Nadzornog odbora Vlastimir Radonjić, dipl.inž.arh. 
 
Ispred Stručne službe Śednici su prisustvovale Mirjana Bučan i 
Biserka Vujović. 
 
Śednicu je otvorio Preśednik Upravnog odbora, pozdravio prisutne i 
pozvao da se, decembra 30. 2010. godine sa početkom u 12,00 
časova, okupe u prostorijama Komore na druženje povodom 
Novogodišnjih praznika. 
 
Posebno je pozdravio Preśednika Nadzornog odbora i naglasio da će 
ubuduće biti pozivan na svaku śednicu Upravnog odbora. 
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Za Śednicu je predložen slijedeći Dnevni red: 
 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa prethodne Śednice;  
2. Plan realizacije Odluka sa III Śednice Skupštine Komore; 
3. Utvrđivanje roka za donošenje Programa rada Komore za 

2011. godinu; 
4. Razno. 

 
Dopunu Dnevnog reda predložio je Ratko Vujović sa tačkom 4. koja  
bi glasila:  

- pokretanje inicijative za obezbjeđivanje lokacije za pravljenje 
upravne zgrade Inženjerske komore. 
 

Boris Ilijanić je predložio da se pod tačkom Razno razmatra izrada 
pečata za članove Komore. 
 
Dnevni red sa predloženim izmjenama je usvojen jednoglasno. 
 
 
Tačka 1. Dnevnog reda - Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 
prethodne Śednice. 
Zapisnik sa XI śednice Upravnog odbora je usvojen jednoglasno, bez 
primjedbi. 
 
Tačka 2. Dnevnog reda - Plan realizacije Odluka sa III Śednice 
Skupštine Komore. 
Preśednik Upravnog odbora je upoznao prisutne sa prilozima uz ovu 
tačku i konstatovao da je bitna realizacija odluke koja se odnosi na 
održavanje sastanka radne grupe Komore imenovane na III Śednici 
Skupštine sa predstavnicima Ministarstva uređenja prostora i zaštite 
životne sredine. 
 
Za realizaciju održavanja sastanka zadužen je preśednik Skupštine 
Komore Radenko Pejović. 
 
Preśednik Skupštine Radenko Pejović je obavijestio prisutne da je 
pokušao da uspostavi kontakt sa Ministarstvom, ali zbog 
prezauzetosti predstavnika Ministarstva nije uspio. Naglasio je da će 
ponovo pokušati da ostvari komunikaciju i do isteka ove godine. 
 
Konstatovano je da prije održavanja sastanka predstavnika Komore 
sa predstavnicima Ministarstva, treba dogovoriti okvirno temu 
razgovora. 
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Boris Ilijanić je istakao da je realizacija Okruglog stola na temu 
“Tarifnika” već završena i da je Okrugli sto zakazan za decembar 17. 
2010. godine. 
 
Odlučeno je da se izvrši izbor studenata za dodjelu stipendija kako bi 
se iste dodijelile decembra 30. 2010. godine u 12,00 časova u 
prostorijama Komore. 
Da bi se navedeno realizovalo zakazan je sastanak Komisije za 
dodjelu stipendija za decembar 21. sa početkom u 18,00 časova u 
prostorijama Komore. 
 
Tačka 3. Dnevnog reda – Utvrđivanje roka za donošenje 
Programa rada Komore za 2011. godinu. 
Preśednik Upravnog odbora je podsjetio prisutne da je uz ovu tačku 
dat pregled rokova za izradu programa rada Inženjerske komore za 
2011. godinu i istakao da se treba pridržavati datih rokova i da na 
osnovu toga strukovne komore treba najdalje do januara 15. 2011. 
godine dostave svoje programe rada kako bi se isti objedinili i do 
januara 31.2011. izradio program rada Komore. Dalje je istakao da 
nakon toga će Upravni odbor usvojiti prijedlog programa rada i 
dogovoriti se o održavanju Skupštine Komore radi donošenja 
programa rada Komore za 2011. godinu. 
Članovi Upravnog odbora su se složili sa predloženim rokovima uz 
konstataciju da se uz program rada dostave i izvještaji o radu 
strkovnih komora, finansijski izvještaji kao i finansijski plan za 
narednu godinu. 
 
Miloš Knežević je podsjetio prisutne da su na Okruglim stolovima 
održanim u organizaciji Strukovne komore građevinskih inženjera 
donijeti zaključci koje je trebalo poslati Ministarstvu i drugim 
institucijama da bi se inicirali na donošenje propisa koji su u njihovoj 
nadležnosti. 
 
Zaključeno je da se zaključci sumiraju i dostave Stručnoj službi 
Komore kako bi isti bili proslijeđeni institucijama na dalje postupanje. 
 
Tačka 4. Dnevnog reda – Pokretanje inicijative za obezbjeđivanje 
lokacije za pravljenje upravne zgrade Inženjerske komore. 
 
U okviru ove tačke Preśednik Upravnog odbora je podsjetio prisutne 
da je prije dvije godine pokrenuo aktvinost u vezi obezbjeđivanja 
lokacije i istakao da u upravnoj zgradi Komore sve strukovne komore 
treba da imaju svoj prostor, kao i Savez inženjera Crne Gore. 
Mišljenja je da bi se sa rapoloživim sredstvima mogla zatvoriti 
konstrukcija izgradnje upravne zgrade Komore. 
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Prisutni su podržali navedenu ideju i konstatovali:  

- da treba započeti sa izradom projektnog zadatka, 
- da se u projekat uključe još neke institucije koje bi pomogle u 

finansiranju, 
- da se pokušaju obezbijediti strane donacije, 
- da se ispita mogućnost izrade pilot projekta zasnovanog na 

energetskoj efikasnosti. 
 
Zaključeno je da se o ovoj tački Dnevnog reda raspravlja na svakoj 
śednici Upravnog odbora. 
 
Tačka 5. Dnevnog reda – Razno: Izrada pečata za članove 
Komore. 
Nakon sprovedene diskusije utvrđeno je da se pečati za licencirane 
inženjere ne mogu odraditi iz razloga što Komora nema povratnu 
informaciju o inženjerima koji su stekli licencu od stupanja na snagu 
važećeg Zakona i da se sa izradom pečata sačeka do donošenja 
novog Zakona koji je u proceduri. 
 
 
Śednica je završena u 21,00 h.  
 

        Zapisnik sačinila: 
Mirjana Bučan, dipl.pravnik  

PREDŚEDNIK  
UPRAVNOG ODBORA 

Arh. Ljubo Dušanov Stjepčević 
 


